
Sitno dnia, 23 listopada 2023 r.  

 

Protokół 

ze spotkania Wójta Gminy Sitno z Radnymi Gminy Sitno  

z dnia 23 listopada 2023 r. 

(komisja wspólna - spotkanie nieobowiązkowe) 

 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Wydmański – Przewodniczący Rady, 

2. Antoni Gazda – Wiceprzewodniczący Rady, 

3. Adam Mazurek, 

4. Leszek Kozak, 

5. Radosław Kwapisz, 

6. Violetta Wiech, 

7. Tomasz Gąsior,  

8. Krzysztof Zwolak, 

9. Lech Brzozowski, 

10. Grażyna Blaszka  

11. Jan Ryszczuk,  

12. Krzysztof Blaszka.  

Radni nieobecni: 

1. Kamil Pyś, 

2. Tomasz Ożga,  

3. Roksana Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady. 

Uczestnicy spotkania: 

1. Krzysztof Seń – Wójt Gminy Sitno, 

2. Agnieszka Grzesiuk – Sekretarz Gminy, 

3. Krzysztof Prokopowicz - Insp. ds. obsługi Rady Gminy, Sołtysów, Samorządu, 

Archiwum, Koordynator ds. udzielania informacji publicznej. 

 

Na spotkaniu w dniu 23 listopada 2023 r. Radni dyskutowali na temat ustalenia wysokości 

podatków w roku 2024. Radna Grażyna Blaszka wnioskowała o 5% podwyżkę mówiąc, że 

jeżeli nie podniesiemy podatku w tym roku to gmina na tym straci i w przyszłym roku będzie 

obniżona subwencja. Dodała również, że radni w ubiegłym roku nie zawahali się podnieść 

podatku o 20 %, gdzie stawka ministerialna wynosiła 12 %. Po dłuższej dyskusji wycofała 

swoją propozycję. Mając na uwadze trudną sytuację rolników w roku 2023  związaną m.in.               

z drastycznym spadkiem cen zboża i produktów rolnych Radni potwierdzili stanowisko zajęte 

podczas spotkań Komisji Stałych, że podatki: od nieruchomości, rolny i transportowy 

pozostają na tym samym poziomie co w 2023 r.  

Ponownie przeanalizowali wnioski, które wpłynęły do projektu budżetu na 2024 r. dot.: 

m. Cześnik (poprawa odwodnienia budynku Muzeum Pożarnictwa, utwardzenia drogi 

gminnej nr 1132, obręb Horyszów Polski, budowa drogi gminnej nr 157/2 (asfalt), naprawa 

chodnika od szkoły w stronę Bożego Daru – powiatowa, remonty nawierzchni na drogach 

powiatowych 3272L i 3271 oraz chodnika na trasie drogi powiatowej 3272L – cmentarz  - 

krajówka, przebudowę drogi gminnej nr 522), m. Kolonia Sitno (materiał kamienny na 

utwardzenie drogi przy SP w kolonii Sitno do lasu), m. Karp (zakup 3 wiat przystankowych  



w miejscowości Karp), m. Kornelówka (utwardzenie dróg gminnych: droga wiodąca do 

posesji Pani Ch., droga obok posesji Państwa M., S.,D., B., S. -dane osobowe 

zanonimizowane, chodnik - przekładka), m. Sitno - remont klatki schodowej w budynku 

Ośrodka Zdrowia             w Sitnie.  

Radni  zapoznali się z wnioskiem Parafii Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia 

Krzyża Świętego w Horyszowie Polskim  w  sprawie dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków z dnia 20 listopada 2023 r. w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Podwyższenia Krzyża Świętego w Horyszowie Polskim dotacji na „prace konserwatorskie 

Kościoła Parafialnego pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Horyszowie Polskim” na kwotę 

500 000,00 zł (490 000,00 zł – promesa: RZĄDOWY PROGRAM ODBUDOWY 

ZABYTKÓW, 10 000,00 zł – wkład własny JST)  przeanalizowali wykaz załączników do 

wniosku, następnie go zaakceptowali. 

Zapoznali się z pismem od Starosty Zamojskiego do którego wystąpili Mieszkańcy                      

z następujących miejscowości Cześniki, Cześniki – Kolonia, Karp – odpowiedz Starosty 

została zamieszczona również na stronie internetowej BIP.   

W odpowiedzi na pisma dotyczące zabezpieczenia dodatkowych kursów MZK dla 

miejscowości Boży Dar i Cześnik, Radni zadecydowali, że na tą chwilę żadne kursy nie mogą 

być dodane.  Powyższa stanowisko podyktowane jest tym, że do Urzędu Gminy wpłynął 

wniosek o dotację  na realizację zadania w zakresie transportu publicznego MZK na kwotę 

1 061 268 zł. Jest to kwota prawie dwukrotnie wyższa niż w roku 2023. Obecni zwrócili się 

do Wójta o rozpoczęcie negocjacji z prezesem zarządu MZK w celu obniżenia tej kwoty.  

Na spotkaniu rozmawiano również na temat petycji, która wpłynęła od Mieszkańców 

Jarosławca Stara Wieś, Reforma oraz Zakład Rolny w sprawie zmiany organizacji ruchu na 

drodze gminnej 110381L. Radni zadecydowali, żeby w wyznaczonym miejscu można 

zaprojektować rondo. W petycji jest również nawiązanie do projektu budowy chodnika. 

Powyższe zadanie może zostać zrealizowane tylko wtedy kiedy opracowany zostanie projekt 

chodnika i na ten cel w budżecie gminy Sitno zostaną zabezpieczone środki finansowe. W 

trakcie spotkania Pan Wójt odczytał pismo, które skierował do powiatu z propozycją 

inwestycji jakie chciałby żeby były realizowane na terenie gminy Sitno w 2024 r. - załącznik 

do protokołu. Na spotkaniu Radni poprosili żeby Pan Wójt dodał do ww. pisma dwa zadania: 

budowę chodnika od cmentarza w Cześnikach w stronę Karpia, oraz budowę chodnika w 

Jarosławcu Górnym.  

Na spotkaniu rozmawiano również o realizacji inwestycji fotowoltaiki na terenie gminy 

Sitno – rozpoczęto montaż u mieszkańców. Ze względu na to że przeszedł 2 projekt na 

realizację inwestycji dot. budowy montażu fotowoltaiki na terenie gminy Sitno, poprosił 

obecnych żeby informować mieszkańców, że występuje możliwość dopisania się do listy.  

Pani Grażyna Blaszka poprosiła o postawienie 3 wiat przystankowych w miejscowości 

Karp.  

Pan Wójt poinformował, że 1 wiata będzie realizowana z funduszu sołeckiego, jeżeli               

w budżecie wystarczy środków to zakupią jeszcze jedna, a trzecią w kolejnych latach. 

Pan Krzysztof Blaszka powiadomił o nieświecącej lampie w Stabrowie przy posesji Pani 

Sołtys. 



Pan Wójt odpowiedział, że nie ma tam zasilania dlatego lampa nie świeci, ew. należałoby 

zakupić lampę solarną.  

Pan Leszek Kozak poprosił o realizację przełożenia chodnika w Kornelówce, budowę 

chodnika na łączeniu miejscowości Kornelówka – Kolonia Sitno oraz o poprawę drogi w jego 

miejscowości. 

Pan Wójt odpowiedział, że powiat obiecał, że zrealizuje zadanie dot. przełożenia chodnika 

w m. Kornelówka. Przedstawił również projekt budżetu na 2024 r. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag, projekt budżetu na 2024 r. został zaakceptowany. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

      Władysław Wydmański 

 


